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95 Jaarstukken 2017 Technische vragenmarkt Pagina 91/92. Er is meer schade ontstaan aan onderliggend 

wegennet door de aanleg van de A1. Hoe gaan wij daar mee 

om. Krijgen wij die kosten vergoed?

De geschatte schade op de wegen buiten het UVO-gebied als gevolg van het project SAAOne, bedraagt ca 250.000 

à 300.000,= Als gedeeltelijke tegemoetkoming hebben RWS en SAAOne gezamenlijk een bedrag ter waarde van 

150.000,= gecompenseerd.

101 Jaarstukken 2017 Technische vragenmarkt Programma 8 Uitleg over hoogte toename IKC pg. 15 VV1-’18 (GL) De benodigde investering conform het Integraal Huisvestingsplan Onderwijs (IHP 2018-2030, vastgesteld op  24 

januari 2018 – RV564260)  bedraagt in totaal € 7,23 miljoen inclusief BTW (€ 2.000,- per m2 inclusief BENG). Dit 

bedrag bestaat uit € 6,31 miljoen t.b.v. onderwijs en € 0,92 miljoen t.b.v. kinderopvang (hier staat huur tegenover). 

In de begroting is momenteel € 4,35 miljoen t.b.v. onderwijs opgenomen. 

Tevens een aparte kostenplaats maken voor de grond aankoop. Er is € 680.000,- geboekt op het krediet van het 

gebouw (4,35 miljoen in de huidige begroting). 

Gezien de marktwerking moeten we rekening houden met het scenario dat zelfs dit budget niet toereikend is. 

103 Jaarstukken 2017 Technische vragenmarkt 
Js pagina 49 Inkomsten water? Wat is dat? Verklaring 

verschillen (21 -11-3)

Dit betreft liggeldvergoedingen woonboten en roei- en schippersverenigingen.

In 2016 zijn daar ook de grondopbrengsten van deze verenigingen op geboekt. Dit is in 2017 gecorrigeerd.

110 Jaarstukken 2017 Technische vragenmarkt Hoe zit met kostendekkendheid riooltarieven. Wanneer 

bekend?

Zoals is te zien in de tabel op blz. 88 van de Jaarstukken 2017, zijn de kosten van riolering in 2017 lager dan de 

opbrengsten. Dit betekent dat het overschot wordt gestort in de egalisatievoorziening (overschot vloeit dus niet 

terug naar de algemene middelen). Bij de vaststelling van het nieuwe verbreed Gemeentelijk Rioleringsplan (vGRP) 

zullen zo nodig nieuwe tariefvoorstellen worden gedaan. 

111 Jaarstukken 2017 Technische vragenmarkt Is er een inventarisatie van beplantingstypen en waterlopen? 

(zie blz. 44 5.2 Jaarstukken)

De beplantingstypen en waterlopen zijn geïnventariseerd en opgenomen in een beheerprogramma.

112 Voortgangsverslag 

2018-1 

Technische vragenmarkt Waarom worden hier septictanks genoemd, deze zijn toch 

verboden? (zie blz. 11 Voortgangsverslag)

Het klopt dat een “septictanks” als enige zuiver van het vuilwater niet meer is toegestaan als definitieve oplossing. 

Echter een septictank kan ook gebruikt worden als onderdeel van een IBA ( Individuele Behandeling van Afvalwater). 

Hiervan hebben wij, als gemeente Gooise Meren er ook 14 van in gebruik in ons buiten gebied. 

De genoemde septictanks in het voortgangsverslag 2018-1 betreft een tijdelijk situatie totdat de definitieve 

rioolaansluiting gerealiseerd zou zijn, voor wat betreft het verenigingsgebouw van de volkstuinen van Landgoed 

Hoogerlust.

Voor een tijdelijke situatie zoals in het genoemde stuk beschreven, is het bv. voor een korte periode, waarin 

nagenoeg niet al te veel afvalwater wordt geproduceerd, mogelijk een tijdelijke ontheffing te krijgen om een 

septictank te gebruiken via Waternet.

114 Jaarstukken 2017 Technische vragenmarkt Vraag: blz 41 staat de opbrengst uit 3 woningen genoemd, 

welke woningen zijn dit en wat is de opbrengst geweest 

(boekwaarde)?

Stichting Woningcorporaties Het Gooi en Omstreken heeft deze woningen in 2010 verworven waarbij sprake was 

van een koopgarantregeling met kettingbeding. Op basis van dit kettingbeding is bij verkoop op de vrije markt 

Stichting Woningcorporaties Het Gooi en Omstreken of diens rechtsopvolger verplicht een deel van de 

meeropbrengst gelijkelijk te delen met de gemeente. In 2017 zijn de volgende bedragen ontvangen (bedragen 

afgerond):

Akkerlaan 5  € 23,000;

Akkerlaan 7 € 23.000;

Beeklaan 62  € 38.000.

Vragen van GDP aangepast antwoord
69 Jaarstukken GDP Programma 6 Er staat: “Gooise Meren voldeed in 2017 als werkgever aan de 

taakstelling banenafspraak.”  Vraag:  Graag een toelichting 

wanneer voldoet GM aan de Taakstelling banenafspraak. Of wel 

om hoeveel mensen (FTe’s) gaat het derhalve?

Het aantal 2,5 fte in 2018 (antwoord vraag 69) is gebaseerd op de oude regeling. Het college formuleert een nieuwe 

ambitie/doelstelling voor 2018, waarbij rekening wordt gehouden met de rekenregels die per 1 januari 2018 van 

toepassing zijn. Deze zal tzt met de raad worden gedeeld.

81 Voortgangsverslag GDP Programma 7 Pagina 14. Er wordt hier gesproken over de Taakgroep 

Jeugd.Vraag: Wat wordt hier precies onder verstaan?

De taakgroep Jeugd is onderdeel van de Uitvoeringsdienst Sociaal domein van de gemeente Gooise Meren. Deze 

taakgroep bestaat uit de consulenten Jeugd, de specialisten Jeugd, de kwaliteitsmedewerker Jeugd en 

administratieve ondersteuning. De taakgroep draagt zorg voor toeleiding van ouders en kinderen naar jeugdhulp op 

basis van het keukentafelgesprek.

Nagekomen antwoorden Raadsvragen Jaarstukken 2017 en Voortgangsverslag 2018-1


